

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB EAST FOR DEVELOPMENT & INVESTMENT Date: 22-03-2023 03:01:22 PM Subject: Determine the date of the regular general assembly</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للتطوير والاستثمارات التاريخ: 22-03-2023 03:01:22 PM الموضوع: تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>The date of the Ordinary General Assembly meeting has changed from the date of 29-03-2023 to become final, and approval was taken by the Ministry of Industry and Trade for the Arab East Company for Development and Investments Holding on Thursday on 30-03-2023 at 12:00 PM on the ZOOM application and that ID (2888440474), and the shareholder wishing to attend will be provided with a password.</p>	<p>تم تغيير موعد اجتماع الهيئة العامة العادي من تاريخ 29-03-2023 ليصبح بشكل نهائي وتم اخذ الموافقه عليه من قبل وزارة الصناعة والتجارة لشركة الشرق العربي للتطوير والاستثمارات قابضه ليوم الخميس بتاريخ 30-03-2023 في تمام الساعة 12 ظهراً على تطبيق ZOOM وان رقم ID (2888440474) ، وسيتم تزويد المساهم الراغب بالحضور بكلمة المرور .</p>
<p>22-03-2023</p>	<p>22-03-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة</p>

User Name: arwa ibrahem

اسم المستخدم: arwa ibrahem